
 

Protokół z posiedzenia 

Rady Towarzystwa Doktorantów 

Uniwersytetu Jagiellońskiego 

Kraków, 27 listopada 2017r. 

 

Posiedzenie Rady Towarzystwa Doktorantów Uniwersytetu Jagiellońskiego odbyło się w dniu  

27 listopada 2017 r. o godzinie 18:30 w siedzibie TD UJ.  

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

Członkowie Rady: 

Natalia Czyżowska (WFilozof) – Prezes TD UJ 

Dominik Hodurek (WH) 

Emil Antipow (WSMiP) 

Magdalena Olbert (WFarma) 

Aneta Pieczka (WZiKS) 

Piotr Piszczek (BiNoZ) 

Paula Złotowska (WPiA) 

Michał Ożóg (WPiA) 

Katarzyna Konik (WSMiP) 

Tomasz Guzik (WPiA) 

 

Komisja Rewizyjna: 

Magdalena Cyran (WSMiP) 

Dominik Borowski (WP) 

 

Program posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia 

2. Zatwierdzenie protokołów z poprzednich posiedzeń Rady (ref. Natalia Czyżowska) 



3. Podsumowanie działalności Rady TD UJ w 2017 roku i sprawozdanie Komisji Rewizyjnej 

(ref. Dominik Borowski) 

4. Sprawy bieżące i wolne wnioski  

5. Zamknięcie posiedzenia 

 

 

Punkt pierwszy 

Otwarcie posiedzenia 

 

Natalia Czyżowska otworzyła posiedzenie Rady TD UJ o 18:39.  

 

Punkt drugi 

Zatwierdzenie protokołów z poprzednich posiedzeń Rady (ref. Natalia Czyżowska) 

 

Natalia Czyżowska poinformowała, że protokół z majowego posiedzenia Rady został 

uzupełniony. Zarządziła głosowanie jawne nad przyjęciem protokołu. Oddano 8 głosów za, 1 

głos wstrzymujący się.  

Katarzyna Konik wyjaśniła, że ze względu na nieobecność drugiego pracownika biura, protokół 

z październikowego posiedzenia Rady nie jest jeszcze przygotowany. 

 

Punkt trzeci 

Podsumowanie działalności Rady TD UJ w 2017 roku i sprawozdanie Komisji 

Rewizyjnej (ref. Dominik Borowski) 

 

Magdalena Cyran poinformowała, że sprawozdanie zostało przygotowane po długim namyśle 

i przy udziale wszystkich członków Komisji Rewizyjnej z uwzględnieniem opinii byłego 

członka M. O. 

 

Dominik Borowski przedstawił sprawozdanie, składające się z dwóch części. Pierwszą z nich 

stanowi ocena wykonanych zadań, zaś drugą ocena wykonania budżetu.  

W ramach pierwszej części Komisja zwróciła uwagę na: 

- obecność Radnych na posiedzeniach Rady TD UJ – ogólnie frekwencja została utrzymana na 

dobrym poziomie, nieobecności były zapowiadane i usprawiedliwiane, najniższą frekwencją 

wykazała się Karolina Olszowska i Tomasz Guzik; 



- organizację uroczystości 25-lecia TD UJ – doceniono pomysł na zorganizowanie uroczystości 

Natalii Czyżowskiej, duży udział w jego wykonaniu Przewodniczącej Komisji Promocji i 

Kultury Katarzyny Konik, nawiązanie kontaktu z poprzednimi prezesami TD UJ oraz ich 

obecność podczas obchodów;  

- działalność i zaangażowanie w życie uniwersytetu – TD UJ było reprezentowane przez 

Radnych, na szczególną uwagę zasłużył Konrad Kulikowski działający przy projekcie oceny 

nauczyciela akademickiego;  

- dobrą organizację działań promocyjnych – doceniono nowe pomysły, aktywność, wiadomości 

i wysoki poziom organizacyjnych stałych oraz cyklicznych inicjatyw Komisji (np. wyjazd na 

musical);  

- działalność Zespołu ds. Sportu – zespół powstał w tym roku i odnosi sukcesy, jego inicjatywy 

cieszą się dużym zainteresowaniem, przyczyniają się do promocji i integracji w ramach TD UJ; 

- organizację szkoleń – oferowane szkolenia były różnorodne, przewodnicząca wykazała duże 

zaangażowanie  

- działalność Komisji Prawnej – zwrócono uwagę na dokonane zmiany w regulaminie, wydane 

pisma i opinie;  

- Zespół ds. Współpracy Międzynarodowej – zespół nie zrealizował zamierzonych celów 

- organizację Konkursu na Dofinansowanie Działalności Doktorantów – doceniono sprawną 

organizację kolejnych edycji, opinie w kwestiach spornych i w sprawach odwołań;   

- działalność Zespołu ds. Badania Opinii i Postaw Doktorantów – utworzenie zespołu było 

inicjatywą Konrada Kulikowskiego, zespół przygotował rzetelne badania i zadbał o ich 

publikacje;   

- współpracę z przedstawicielami w Radach Wydziałów i Instytutów – nie zrealizowana 

założenia dotyczącego monitorowania przez radnych działalności przedstawicieli w Radach 

Wydziałów i Instytutów;  

- publikowanie protokołów – zwrócono uwagę na publikowanie protokół z bardzo dużym 

opóźnieniem;  

- szczególne zaangażowanie Natalii Czyzowskiej, Magdaleny Olbert, Katarzyny Konik ze 

względu na realizacja wielu z postawionych celów i godną reprezentację TD UJ. 

 

W drugiej części omówiono budżet. Został on zaplanowany z rezerwą. Większość poniesionych 

kosztów zmieściła się w przewidzianych na dany cel środkach. Wydatki były wyższe niż 

zakładano w przypadku kosztów konkursu, materiałów promocyjnych oraz wyjazdów 



zagranicznych. Nie spowodowało to jednak przekroczenia całości budżetu. W ocenie Komisji 

Rewizyjnej budżet został wykonany prawidłowo. 

 

Magdalena Cyran podkreśliła, że sprawozdanie przygotowano na podstawie otrzymanego 

pliku. Katarzyna Konik dodała, że w rzeczonym pliku nie znajdowały się wszystkie koszty, o 

których już wiadomo, że zostaną poniesione, a to przyczyni się do lepszego wykonania budżetu.  

Natalia Czyżowska ustosunkowała się do nieosiągniętego celu, jakim był kontakt z 

przedstawicielami w radach wydziałów i instytutów. Większość reprezentantów nie 

odpowiedziała na prośby lub uznała próbę kontaktu za chęć kontrolowania ich działalności. 

Przykład stanowią aktualne sprawy – brak kontaktu z przedstawicielami ws. wyłonienia 

doktorantów do Wydziałowej Komisji Wyborczej na Wydziale Matematyki oraz problemy z 

organizacją wyborów uzupełniających i ze znalezieniem przedstawicieli do Rad Wydziału 

FAIS i Instytutu Fizyki w związki ze zwiększeniem liczby reprezentantów doktorantów.  

Katarzyna Konik skomentowała sprawę publikacji protokołów. Wyjaśniła, że ze względu na 

brak protokołu z maja, nie zamieszczała na stronie kolejnych protokołów. Dodała, że 

protokołowanie i ich publikacja stanowią jej zakres obowiązków służbowych, a nie 

obowiązków Rady. 

 

Punkt piąty 

Sprawy bieżące i wolne wnioski 

 

1. Natalia Czyżowska poinformowała, że po 25-leciu TD UJ Dr. hab. Wojciech Drelicharz 

zaproponował, aby jakaś osoba z TD UJ przeprowadziła wywiady i zebrał wspomnienia 

dotyczące historii samorządności doktoranckiej. Prezes uznała ten pomysł za bardzo dobry ze 

względu na to, iż w archiwum Towarzystwa znajduje się bardzo niewiele informacji o 

początkach jego działalności. Dr hab. Wojciech Mruk, który był drugim prezesem w historii 

Towarzystwa podzielił się już materiałami, które udało mu się znaleźć. Z kolei dr hab. Marek 

Bernacki (pierwszy prezes TD UJ) obiecał przesłanie pamiątek.  

Dominik Hodurek uznał pomysł na dobry, ale jego realizacją powinna zająć się już kolejna 

Rada. 

  

2. Katarzyna Konik poinformowała, że wigilia TD UJ odbędzie się 12 grudnia o godzinie 18:00 

w restauracji Dynia lub Mięta. Decyzję z uzależnia od ostatecznej oferty przedstawionej przez 

restauracje. Poprosiła o przemyślenie swojej obecności i jej potwierdzenie celem rezerwacji 



odpowiedniej liczby miejsc. Wigilia ma na celu zapoznanie się oraz integrację Rady 2017 oraz 

Rady 2018.  

 

3. Piotr Piszczek poinformował, że konieczne są zmiany osobowe z ramach jego Zespołu ze 

względu na niską aktywność jednego z członków oraz ze względu pozyskanie nowych 

zaangażowanych osób. Natalia Czyżowska wyjaśniła, aby Przewodniczący najpierw poprosił 

osobę nieaktywną o rezygnację.  

Piotr Piszczek przedstawił proponowanych członków Zespołu – A. S., W. B., K. S., P. S. Każda 

z osób otrzymała zadanie, z którego w pełni się wywiązała. Tym samym wykazały swoje 

zaangażowanie i Przewodniczący rekomenduje ich przyjęcie z nadzieją, że zaangażują się także 

w działalność Komisji Promocji i  Kultury. Katarzyna Konik – Przewodnicząca Komisji 

Promocji i Kultury zarekomendowała doktorantów.  

Natalia Czyżowska zarządziła tajne głosowanie. Prezes poprosiła Komisję Rewizyjną, by 

pełniła funkcję Komisji Skrutacyjnej. Do Komisji Skrutacyjnej obok komisarzy zgłoszono 

Katarzynę Konik. Rada jednomyślnie powołała Komisję i przeszła do głosowania w sprawie 

nowych członków Zespołu ds. Sportu. Oddano 9 głosów na tak za powołaniem każdej osoby.  

 

4. Piotr Piszczek zwrócił się z prośbą do Rady o przyznanie mu telefonu w związku z 

działalnością Zespołu ds. Sportu. Jako Przewodniczący nie chce podawać swojego prywatnego 

numeru, a przy każdym organizowanym evencie pojawia się konieczność skontaktowania się z 

którymś z uczestników. Dodał, że organizacja wydarzeń wymaga wielu działań, m. in. zebrania 

ofert i nie w porządku jest, aby członkowie Zespołu ponosili te koszty rozmów telefonicznych 

ze środków prywatnych. 

Katarzyna Konik wyjaśniła, że użytkownikiem telefonu może być tylko jedna osoba.  

Po ustaleniu liczby dostępnych telefonów (jedna sztuka), Natalia Czyżowska zarządziła 

głosowanie jawne nad przyznaniem telefonu Piotrowi Piszczkowi. Oddano 9 głosów na tak. 

 

5. Natalia Czyżowska poprosiła Radnych o udostępnienie zdjęć z uroczystości 25-lecia TD UJ. 

 

20:00 – przychodzi Magdalena Olbert.  

 

6. Natalia Czyżowska powróciła do sprawy z poprzedniego posiedzenia Rady – Zasłużonych 

dla TD UJ w kategorii doktoranci. Przypomniała, że wpłynęły dwa wnioski dotyczące M. O. i 

R. D., które zostały przesłane członkom Rady również drogą mailową, aby każdy mógł się z 



nimi zapoznać. Przy braku pytań Natalia Czyżowska zarządziła głosowanie tajne. Na 

kandydaturę M. O. oddano 9 głosów za, 1 głos wstrzymujący się. W sprawie R. D. oddano 10 

głosów za. 

 

Punkt szósty 

Zamknięcie posiedzenia 

 

Natalia Czyżowska zamknęła posiedzenie Rady TD UJ o godzinie 20:23.  

 

 

 

 

 

Protokołowała 

Katarzyna Konik 


